

LED摄像灯

产品使用说明

感谢您选用本公司LED摄像灯,本摄像灯适用于各种室内摄影工作。既可作为主光源,又能作为辅助灯,具有功率足、寿命长、灵敏度高、色温准确,E27通用螺纹灯头,简单适用。适用实景摄影基地布光,淘宝小物品拍摄,影楼辅助灯、证件照拍摄等。



产品特点

- 1:采用优质铝制外壳,散热快,灯体美观大方,造形精致;可直接作为主光源,又能作为辅助灯具使用。
- 2:通用螺口E27灯头。
- 3:高功率的LED灯珠,色温精准,显色指数 ≥ 95 。
- 4:恒压恒流高性能电源主板。
- 5:产品具有过温,过压,过流保护。
- 6:使用简单,连接电灯头座即可点亮产品。

产品参数

货号	69055	640152	69056	640153	色温	5500K~6000K			
型号	LED-180	LED-300	LED-250	LED-450	光通量	1500LM	2000LM	2000LM	3400LM
LED灯珠数量	42pcs		72pcs	68pcs	保护功能	过温、过压、过流保护			
输入电压	AC(90-240V)				接口	E27通用螺口			
显色指数	≥ 95				包装体积	12.2x12.2x20.4cm			

因产品不断升级,不同批次产品可能有细微变化,请以最新实物为准,敬请谅解。

产品结构



产品操作

- 1.将本产品拧紧在带有E27的电源座上。
- 2.接通电源,打开E27灯头上的开关即可使用。

注意事项

在使用本设备前请仔细阅读注意事项,以避免误操作产生不良后果。

1. 本产品内部有高压储能元件,切勿自行拆卸或改造。若本产品因摔落或其它意外造成破损或故障,请将产品送至厂家授权的维修中心进行检查维修。
2. 请勿将本产品放置于极高温、潮湿、水中或暴露于雨中,请勿在儿童伸手可及处保管本产品。
3. 摄像灯在连续工作后因过热可能会启用自动保护程序,需要关闭电源自然冷却数分钟后再进行工作。
4. 避免突然的碰撞,防止摄像灯受损。
5. 请勿灯头正对人眼,否则会在短时间造成视力障碍。
6. 在不使用时,请断开电源。

可选附件



带电源柔光箱



E27单灯头座



E27双灯头座

LED Video Light

Instruction Manual

Thank you for choosing the LED video light. This LED video light is used for various studio shooting work. It can not only be used for main light, but also used for fill light. It is high power, long life span, high sensitivity, precise color temperature, and compatible to E27 screw, easy to use. It is fit for real photography base, small items' shooting, studio fill light, and certificate shooting, etc.



Features

1. Adopt excellent Aluminum shell, easy for cooling, beautiful light body, modeling exquisite. It can be not only used for main light, but also for fill light.
2. Universal E27 screw.
3. High power LED beads, precise color temperature, CRI \geq 95%.
4. Constant voltage and current, high performance main board.
5. The products have over temperature, over voltage, over current protection.
6. Easy to use, connect to E27 bulb holder to light on the light.

Specifications

Item No.	69055	640152	69056	640153	Color temperature	5500K~6000K
Model	LED-180	LED-300	LED-250	LED-450	CRI	\geq 95
LED beads qty.	42pcs		72pcs	68pcs	Protection	Over temperature, over voltage, over current protection
Input voltage	AC(90-240V)				Screw	E27 screw
LX	1500LM	2000LM	2000LM	3400LM	Package size	12.2x12.2x20.4cm

The products will be updated continuously, if any changes will not notice in advance. All in kind prevail.

Product structure



Operation

1. Screw up the product to E27 bulb holder.
2. Turn on the power, and turn on the switch of E27 bulb holder, then to use it.

Warning

In order not to cause bad consequences, please read the Warning carefully.

1. As there is high voltage inside, don't disassemble or rebuild it by yourself. If it is broken or has problem in use by falling or other accident, please take the products to the authorized repair center to check and repair.
2. Please don't use it in a high temperature, damp, water or in the rain. Please put it out of children's reach.
3. The self-protection of the LED video light may be on after continuous work. It needs to be shut down for several minutes, then to use.
4. Avoid suddenly collision, so as to avoid damage.
5. Don't stare at the LED light, or it may cause vision disorder.
6. Cut off the power source when don't use.

Optional accessories



Softbox with bulb holder



E27 bulb holder



E27 double bulb holder